
    

SCHRIFTELIJKE  VRAAG
Indieners: W.A. Wormgoor (PvdA) en J.G. Bussink (D66) 

Datum indiening vraag: 16 juli 2020

Datum verzending antwoord:

Formulering:
Op 9 juli 2020 verscheen een persbericht van de samenwerkende wethouders Sociaal 
Domein in de Achterhoek, waarin aangekondigd wordt dat het proces om tot nieuwe 
inkoop van Jeugdhulp te komen wordt aangepast. Zorgaanbieders en ook raadsleden uit 
verschillende Achterhoekse gemeenten hebben aangegeven dat het tempo om tot 
afspraken te komen te hoog was. De start van de nieuwe inkoop wordt opgeschoven, 
zodat de samenwerkende wethouders, de gemeenten en de zorgaanbieders in gesprek 
kunnen komen over de toekomst van het zorgaanbod.

Tijdens een informatiebijeenkomst van het Achterhoekse samenwerkingsverband voor 
zorgaanbieders is gemeld dat het huidige aantal aanbieders van ongeveer 200 tot 300 
zorgaanbieders terug wordt gebracht naar ongeveer 35 aanbieders. Ook zal er sprake 
zijn van onderaannemerschap. De kleinere zorgaanbieders en de raad van Berkelland 
zijn niet betrokken geweest bij deze ingrijpende koerswijziging. 

Ook in de Berkellandse raad zijn er grote zorgen over de aanbesteding van de jeugdzorg. 
D66, PvdA, GroenLinks en Ondernemend Berkelland (OBL) hebben daarom motie M 20-
16 ingediend over de aanbesteding in de Jeugdzorg. In de motie werd onder andere het 
verzoek aan het college opgenomen om de koerswijziging in de jeugdzorg ter 
besluitvorming voor te leggen aan de raad en om de besluitvorming rond het 
aanbestedingsproces ‘on hold’ te zetten. 

In de raadsvergadering van 8 juli 2020 merkte wethouder Van Haaren bij de bespreking 
van de (later ingetrokken) motie M 20-16 op dat zij naar aanleiding van de commotie over 
het onderwerp al van mening was dat er een ‘pas op de plaats’ gemaakt moest worden in 
het proces van de aanbesteding. Zij zegde toe de raad te informeren over het proces 
voordat er besluitvorming zal plaatsvinden en zij stelde voor de zorgen van de 
Berkellandse raad over het proces te delen in het portefeuillehoudersoverleg van de 8 
Achterhoekse gemeenten van 9 juli. De raad van Berkelland kan volgens de 
portefeuillehouder niet besluiten over het aanbestedingsproces, omdat daarvoor de tijd 
ontbreekt en het gezamenlijke proces van de Achterhoekse gemeenten gefrustreerd zou 
worden.  

Op 14 juli 2020 stuurde het college van B en W van de gemeente Doetinchem, een van 
de gemeenten uit het samenwerkingsverband, een mededeling naar de raad van 
Doetinchem. Daarin wordt vermeld dat de publicatiedatum van de aanbesteding 
maatwerkdiensten jeugdhulp wordt opgeschoven van 26 augustus 2020 naar 23 
september 2020; het moment waarop de nieuwe aanbesteding start blijft ongewijzigd, 
namelijk 1 april 2021. Ook bleek uit de communicatie van het Doetinchemse college dat 
de uitkomst van het portefeuillehoudersoverleg van 9 juli 2020 was dat er ‘meerdere 
scenario’s worden uitgewerkt voor de realisatie van de nieuwe aanbesteding jeugdhulp. 
Eén van de scenario’s is een gefaseerde ingangsdatum van de nieuwe aanbesteding 
voor de gemeenten in de regio Achterhoek.’ 

Op basis van de informatie hierboven vragen wij ons het volgende af:

Vraag: Kunt u ons op de hoogte brengen van de uitkomsten van het PoHo-overleg van 
de samenwerkende gemeenten uit de regio Achterhoek van 9 juli? Kunt u ons ook de 
notulen toezenden van het PoHo-overleg van 9 juli? 
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Antwoord: 

Vraag: Het college van B en W van de gemeente Doetinchem meldt dat er meerdere 
scenario’s worden uitgewerkt voor de realisatie van de nieuwe aanbesteding 
jeugdhulp. Kunt u ons hierover toelichting geven: om welke scenario’s gaat het? 
Waarom wordt er voor verschillende scenario’s gekozen? Wat wordt bedoeld met het 
scenario van de ‘gefaseerde ingangsdatum van de nieuwe aanbesteding voor de 
gemeenten in de regio Achterhoek’? 

Antwoord:

Vraag: Een aantal zorgaanbieders heeft aangegeven dat er signalen zijn dat de 
gemeente Doetinchem een eigen systematiek van inkopen zou kiezen, anders dan de 
zeven andere gemeenten uit het samenwerkingsverband. Kunt u dit bevestigen? Zo ja, 
wat is de reden om voor deze eigen systematiek te kiezen? Wat zijn de gevolgen voor 
de andere gemeentes? 

Antwoord: 

Vraag: Wat zijn volgens u de concrete tekortkomingen van de aanbesteding zoals 
deze werd uitgevoerd? Waarom leidt de voorgenomen systematiek van aanbesteding 
en zorglevering tot innovatie in de zorg? 

Antwoord: 

Vraag: Waarom wordt in de regio Achterhoek gekozen voor deze 
financieringssystematiek en wat zijn alternatieven hiervoor? 

Antwoord: 

Vraag: Waarom leidt de voorgenomen systematiek van aanbesteding en zorglevering 
tot betere zorg? Welke ervaringen zijn er met het niet goed functioneren van 
zorgaanbieders? Hoe is de gemeente tot deze conclusie gekomen? Blijkt dit uit 
onderzoek?

Antwoord: 

Vraag: Waarom leidt de voorgenomen systematiek van aanbesteding en zorglevering 
tot kostenbesparing?

Antwoord: 

Vraag: Kunt u ons de resultaten/uitkomsten toezenden van de enquête van Moventum 
die u naar alle zorgaanbieders heeft gestuurd? 

Antwoord:

Vraag: Wanneer informeert u de raad van Berkelland over de uitkomsten van het 
gesprek met zorgaanbieders en gemeenten? 

Antwoord: 
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Toelichting:
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 


